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                                   PROTOKÓŁ SESJI VI 

z dnia 25.04.2019r. 

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie 
porządku obrad. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

Radny Mirosław Zdankiewicz zaproponował aby z porządku obrad wykreślić pkt 9 – 

„Sprawozdanie z kontroli kompleksowej Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku”. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 2 Wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku." 

G. Stachowiak – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku omówił sprawy 

dotyczące stanu dróg na terenie gm. Sadlinki i nakłady na te drogi. Poinformował, że postara 

się pozyskiwać środki inne niż z RPO. Druga furtka to są drogi obronne, sporo ich jest po tej 

stronie Wisły. W tym roku z Ministerstwa Obrony Narodowej żadne środki nie wpłynęły. Nie 

ma planów w roku bieżącym wykonania żadnych łat. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady -  koszty rosną, ciągle mamy czekać i w tym roku 

również nie. Od dłuższego czasu wzrósł ruch, gmina się rozwija. 

E. Krajewska – Wójt – co to znaczy zły stan nawierzchni, jakie kryteria trzeba spełniać?  

Droga 532 – projekt leży i czeka. My nie możemy startować z gminami bogatszymi                           

i współfinansować. Wyniki sprzed kilku lat nie są adekwatne. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – różne są metody oceny stanu nawierzchni. Ruch – nie jest 

tak, ruch jest mierzalny. Nie remontujemy tylko dróg, gdzie jest duży ruch. Nie oczekujemy 

dofinansowania gminy do dróg, jedynie jeśli chodzi o chodniki. 

G. Kopecki – my jako mieszkańcy chcielibyśmy się dowiedzieć ile tej masy poszło na naszą 

gminę. Drogi 611 i 612 – jeszcze 5 lat i nawet wojsko nie przejedzie. Pobocza są wyższe od 

jezdni. Jeżdżę codziennie tymi drogami i nie widziałem, żeby tam się odbywały remonty. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – w 2017r. ścinaliśmy pobocza. Zrobimy 10 tys. m. 

poboczy. My musimy patrzeć globalnie, chciałbym mieć nieograniczone środki. 

W. Berent – radny – czy drogi wojewódzkie „łapią się” w program Morawieckiego? Pobocza 

drogi w Dziwnie na Sadlinki – proszę o uzupełnienie poboczy. Droga przy stacji paliw                  

w kierunku kościoła, wystarczy w kilku miejscach zrobić odpływy. Bardzo ubolewamy, że 

występują miejsca, gdzie mamy zastoje wody np. w kierunku Kwidzyna i stacji paliw. Droga 

w kierunku Karpin zalane są tory i miało być naprawione.  

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW - Fundusz dróg samorządowych Morawieckiego tylko                

w zakresie obiektów mostowych, drogach obronnych. Minister Obrony Narodowej decyduje, 

które drogi mają być robione. Nawałnice 2 lata temu spowodowały, że drogi na terenie np. 

Chojnic są do remontu. Jeśli chodzi o tory, obiecałem ale są większe problemy. 

G. Kopecki – radny – jeśli drogę się oddaje do użytku to jest coś takiego jak gwarancja. 

W. Berent – radny – jeśli chodzi o kałużę - ta droga była naprawiana, ten problem jest od 

samego początku, kiedyś nie było takiego czegoś. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – będziemy musieli się temu przyjrzeć. 
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E. Krajewska – Wójt – czyściliście ale to są studnie chłonne, wymagają czasu aby odebrać 

wodę 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – środków jest tyle, ile jest. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – w miejscowości jest problem umiejscowienia studni 

chłonnej. 

M. Bryl – radna – w miejscowości Bronisławowo od strony Olszanicy postawiono znak 

ograniczenie do 40 km/ha w Okrągłej Łące również jest okropna droga. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – jeśli chodzi o drogi 611, 612 nie jestem dumny z tych 

dróg. Ta droga jest praktycznie do rozebrania. Jak nie będzie dofinansowania, to sobie nie 

poradzimy. 

E. Krajewska – Wójt – trzeba będzie wreszcie pomyśleć o tej drodze, w końcu zrobicie ruch 

jednostronny. Ta droga jest z miesiąca na miesiąc coraz gorsza. Degradacja będzie większa. 

Chodniki powstały z pieniędzy gminnych. Proszę również o łatanie dziur. Przetargi powinny 

być przeprowadzane wcześniej i cząstkowe a kierownicy powinni mieć więcej środków na 

działania w rejonie. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – nie zgadzam się, że przetargi powinny być wcześniej bo 

pogoda w ostatnich latach jest różna a akcja zima dopiero się skończyła. W gminie Sadlinki 

jeszcze nie byliśmy z robotami. O drogach 611, 612 rozmawiać napewno będziemy. 

M. Lewicki – radny – chodzi mi głównie o wycinki krzaków przy drodze Nebrowo – 

Kwidzyn, tyle lat nie ma środków. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – planujemy w 2020r. remontować drogę Sadlinki – 

Olszanica, bo ten odcinek nadaje się do ratowania. 

J. Juchta – radny – część mieszkańców pyta o drogę odcinek Grabówko – Mareza, tam jest 

porażka po ulewach, prawdopodobnie jest to droga strategiczna. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – wniosek w tym roku, mamy zamiar zrobić 800 m. 

nakładkę. 

J. Juchta – radny -  chodniki powstały i woda nie odpływa – droga 588. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – skrzyżowanie w Białkach, mieszkańcy chcieli 

protestować, jakoś ich powstrzymałem. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – P. Wójt deklaruje projekt, na skrzyżowanie w Białkach 

potrzebne jest od 3 do 5 mln. zł. Umówiliśmy się z P. Wójt w Gdańsku i przedyskutujemy. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – tam było kilka wypadków śmiertelnych. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – te dane do nas nie trafiają. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – proszę o zmianę organizacji ruchu przy sklepie 

„DINO”. 

E. Krajewska – Wójt – wystosowaliśmy pismo do ZDW, ostatnio właściciel zdeklarował 

wykonanie. 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – przyjrzymy się temu. 

L. Kahan – sołtys – jest dużo miejsc, gdzie ziemię z poboczy można by było wykorzystać. Jak 

się ma ilość do jakości? 

G. Stachowiak – Dyrektor ZDW – ziemia wycięta z poboczy nie  nadaje się do użytku. Jeżeli 

chodzi o jakość. To cena liczy się najbardziej. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Gdańsku za wyczerpujące wypowiedzi. 

 

 

Ad. 3 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki                   
o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta." 



 

3 

 

L. Ramza – Dudek – radna – odnośnie odpowiedzi dotyczącej budowy parkingu. 

Otrzymaliśmy informację, że przy kolei nie można tego dokonać. PKP może dać odstępstwo. 

Proszę                     o przeanalizowanie tego. 

W. Berent – radny – ja, jako wnioskodawca wnioskuję, że nie chce Pani zająć się tym 

problemem. Odpowiedź Pani jest zgodna z prawem ale można by było to zrobić, np. LIDL też 

jest wybudowany na kolei. Będziemy robić wszystko aby ten parking wybudować, ten 

parking musi tam powstać. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – udzielona odpowiedź jest zgodna z prawem. 

 

Ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Interpelacje i zapytania radnych." 

W. Berent – radny – złożył dwie interpelacje. 

Ad. 5 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. " 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach rady 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. " 

E. Krajewska – Wójt – przekazała informacje z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za 
2018r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za 2018r." 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach – przedstawiła 

sprawozdanie. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – podziękował za obszerne przedstawienie 

sprawozdania. 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach 
za 2018r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2018r." 

H. Turbakiewicz – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – przedstawiła         

w formie prezentacji sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Sadlinkach. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – podziękował za obszerne przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej            
w Sadlinkach za 2018r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach za 

2018r." 

A.Kulesz – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach oraz 

pozostałe sprawozdania. 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – podziękował za obszerne przedstawienie 

sprawozdań. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2019r. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2019r." 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/53/2019 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2019r. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2019r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Sadlinki oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sadlinki oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/54/2019 w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Sadlinki oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sadlinki oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli              
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Sadlinki. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sadlinki." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/55/2019 w sprawie ustalenia 

sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sadlinki. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze 
środków budżetu Gminy Sadlinki w roku 2019 na realizację inwestycji 
usuwania                        i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z 
terenu Gminy Sadlinki. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Sadlinki w roku 2019 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Sadlinki." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/56/2019 w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Sadlinki w roku 2019 na realizację 

inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 

Sadlinki. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Sadlinki w roku 2019 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty 
od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych 
gruntów. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od jednorazowej 

opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/57/2019 w sprawie 

określenia warunków udzielenia bonifikaty od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 

tych gruntów. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od jednorazowej 

opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/195/2017 Rady 
Gminy Sadlinki z dnia 26 października 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej jako lokal 
mieszkalny położony w miejscowości Sadlinki przy ul. Tartacznej 9a/1. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/195/2017 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 26 października 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
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nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny położony w miejscowości Sadlinki przy 

ul. Tartacznej 9a/1." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/58/2019 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXI/195/2017 Rady Gminy Sadlinki z dnia 26 października 2017r. w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej jako lokal 

mieszkalny położony w miejscowości Sadlinki przy ul. Tartacznej 9a/1. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/195/2017 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 26 października 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny położony w miejscowości Sadlinki przy 

ul. Tartacznej 9a/1." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie                 
w drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
stanowiącej własność Gminy Sadlinki na okres do 3 lat. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Sadlinki na okres do 3 lat." 

J. Gutmański – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr VI/59/2019 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Sadlinki na okres do 3 lat. 

Głosowanie 

Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Sadlinki na okres do 3 lat." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 

Ad. 16 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wolne wnioski i informacje." 

M. Tadejewski – radny – p. sołtys przekazała,  czy  planowane będą inwestycje w związku            

z trasami rowerowymi? 

E. Krajewska – Wójt – to jest stary projekt, nasz udział jest nikły, tylko stojaki na rowery                

i punkt widokowy. Nie wiem, czy ten projekt będzie realizowany. 

 

Ad. 17 Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząc zarządził przejście do punktu: 

"Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy." 

Poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 29.05.2019r., komisje 27.05.2019r. 

E. Krajewska – Wójt – zaproponowała aby zaprosić na kolejną sesję radnych sejmiku i kogoś 

z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
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Przewodniczący zamknął obrady Sesji Rady Gminy Sadlinki o godz. 15
25

. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 
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GŁOSOWANIA 

Lista głosowań 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2019r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sadlinki oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Sadlinki. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2019 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od 

jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/195/2017 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 26 października 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny położony w 

miejscowości Sadlinki przy ul. Tartacznej 9a/1. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Sadlinki na okres do 3 lat. 
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GŁOSOWANIE 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (8) Przeciw (3) Wtrzymał się (1) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Zdankiewicz Mirosław 

 

Berent Wojciech 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

 

Wiącek Bartosz 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
Sadlinki na 2019r. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (2) 

Berent Wojciech 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

 

  Bryl Marzena 

Juchta Jacek 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Sadlinki oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 roku. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Sadlinki. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Sadlinki 

w roku 2019 na realizację inwestycji usuwania i 
unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z 

terenu Gminy Sadlinki. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków 
udzielenia bonifikaty od jednorazowej opłaty za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w 

prawo własności tych gruntów. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXI/195/2017 Rady Gminy Sadlinki z dnia 26 

października 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej jako lokal mieszkalny położony w 
miejscowości Sadlinki przy ul. Tartacznej 9a/1. 

 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 
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GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w drodze kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Sadlinki na okres do 3 lat. 
 

Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

 

 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (1) Brak udziału (0) 

Berent Wojciech 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Juchta Jacek 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Zdankiewicz Mirosław 

 

 Leśkiewicz Andrzej 

 

 

 


